



Pièces	6 Pièces
Superficie	161 m²
Référence	7891973
Prix	980 000 €

Vallauris

Maison à vendre (06220)

A 10 minutes de Cannes, villa d'environ 160m² entièrement rénovée en 2023 avec vue dégagée verdure et sans vis-à-vis. Le rez-de-chaussée comprend une entrée, une cuisine ouverte sur le séjour, une chambre en suite et une buanderie. L'étage offre 4 chambres, une salle de bains et 2 salles d'eau. Prestations luxes avec climatisation gainable et domotique. Terrain d'environ 750 m² avec piscine et parkings. Honoraires à la charge du vendeur - clément evennou - agent commercial - ei - rsac 514 284 611

Vallauris 10 minutes from Cannes and 20 minutes from Nice airport. Villa of approx. 161m², completely renovated in 2023, with unobstructed view of greenery and not overlooked. The first floor comprises an entrance hall, a kitchen opening onto the living room, an en suite bedroom and a laundry room. The first floor offers 4 bedrooms, a bathroom and 2 shower rooms. Modern fixtures and fittings with ducted air-conditioning and home automation. Approx. 750 m² grounds with swimming pool and parking. Agency fees payable by vendor - clément evennou - agent commercial - ei - rsac 514 284 611

BARNES CANNES

16 RUE D'ANTIBES - 06400 CANNES

[Contacter l'agence](#)

[Voir tous les biens de cette agence](#)





www.maisonsetappartements.fr

